
 

                  Milí  spoluobčania a priatelia našej obce 

Ako to už u nás každý rok býva zvykom, tak aj dnes mi dovoľte aby som sa 

vám prihovoril na prahu nového roku 2025. 

Nový rok sa nám spája s plánmi, predsavzatiami a cieľmi, ktoré chceme 

uskutočniť v súkromnom i pracovnom živote. 

Zároveň je to čas zhodnotenia toho, čo sme prežili a urobili v roku 

predchádzajúcom. Každodenný život je poprepletaný neočakávanými 

situáciami a každého z nás určite postretli dni dobré a veselé, ale aj tie 

menej radostné dokonca v niektorých prípadoch aj tie smutné. Tak to 

bohužiaľ v živote býva. Ale je to len na nás, našej vôli a vnútornej sile ako 

sa s tým vyrovnáme a ako sa rozhodneme vykročiť do ďalšieho roku nášho 

života. Hovorí sa, že je treba vykročiť tou správnou nohou, tak nech sa nám 

to všetkým podarí.  

Preto si dovolím v tejto chvíli vyjadriť túžbu, aby sme všetci mali v novom 

roku pochopenie pre potreby druhých, aby sme nešetrili úsmevom, 

pekným slovom, slušnosťou jeden voči druhému a aby každý z nás rozdával 

vôkol seba iba radosť a dobrú náladu. Sú to na prvý pohľad maličkosti, no 

práve tie dokážu v mnohých prípadoch hýbať svetom. Veď všetky veľké veci 

sa v konečnom dôsledku skladajú z maličkostí. 

Naša obec počas uplynulého roku prekonávala mnohé prekážky, no na 

druhej strane sa mohla tešiť aj z úspechov. 

Aj napriek ťažkej a hektickej dobe, v ktorej žijeme, som stále presvedčený, 

že zveľaďovať a zvyšovať úroveň života v našej obci sa nám spoločnými 

silami aj v nastávajúcom roku podarí. 

Nechcem dnes vymenovávať  čo všetko sa nám v obci podarilo alebo 

nepodarilo zrealizovať. Chcem len povedať, že toho čo sa nám podarilo 

v uplynulom roku a rokoch predchádzajúcich nie je málo, ale veľa nás toho 

ešte čaká.  

Sú rozpracované projekty – ako napr. chodníky naprieč celou dedinou, 

odvodnenie a regulácia potoka v dolnej časti smer D. Hričov, výstavba 

multifunkčného ihriska, detského ihriska a pumptrackového ihriska, 

rekonštrukcia administratívnej budovy v priestoroch bývalého Jednotného 

roľníckeho družstva pre účely sociálneho rozvoja našej obce z prostriedkov 

so zazmluvnenej dotácie s mestom Žilina. Samozrejme sú tu aj každodenné 

a neočakávané činnosti, ktoré je treba plynule riešiť pri riadení obce.  

Sú rozpracované projekty – ako napr. chodníky naprieč celou dedinou, 

odvodnenie a regulácia potoka v dolnej časti smer D. Hričov, výstavba 

multifunkčného ihriska, detského ihriska a pumptrackového ihriska, 

rekonštrukcia administratívnej budovy v priestoroch bývalého Jednotného 

roľníckeho družstva pre účely sociálneho rozvoja našej obce z prostriedkov 

so zazmluvnenej dotácie s mestom Žilina. Samozrejme sú tu aj každodenné 

a neočakávané činnosti, ktoré je treba plynule riešiť pri riadení obce.  

Preto mi dovoľte touto cestou poďakovať sa všetkým občanom, 

jednotlivcom či firmám, ktorí sa akýmkoľvek spôsobom pričinili o rozvoj 

a napredovanie našej krásnej obce Ovčiarsko. Veľké poďakovanie  by som 

rád vyjadril aj mojim blízkym, poslancom Obecného zastupiteľstva a ich 

rodinným príslušníkom a v neposlednom rade aj kolegyniam na obecnom 

úrade za vždy dobrú spoluprácu aj na kultúrnych podujatiach a pri 

zveľaďovaní našej obce. 

Milí spoluobčania, vám všetkým zo srdca želám do nového roku 2025 veľa 

správnych rozhodnutí, veľa porozumenia, vzájomnej úcty a ohľaduplnosti, 

nech nový rok je pre vás plný radostných stretnutí, plný pozitívnej energie 

a elánu, plný lásky a optimizmu bez stresu, aby ste mali vždy dosť síl 

popasovať sa i s tými neočakávanými situáciami, ktoré tiež patria k nášmu 

každodennému životu. 

Na záver mi dovoľte ešte raz čo najsrdečnejšie zaželať vám  v mene 

svojom, v mene poslancov obecného zastupiteľstva a zamestnancov 

obecného úradu veľa zdravia, šťastia, radosti, nech ste vždy 

obklopení ľuďmi a najbližšími, ktorí vás majú radi a sú pre vás dôležití. 

                           

váš starosta 

         Ervín Schmieger 


